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Protokół Nr III/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 28 maja 2024r. 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie obrad. 

Trzecią sesję Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji w dniu 28 maja 2024r., która 

odbyła się w sali USC Urzędu Miejskiego w Opocznie otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk wypowiadając formułę: „Otwieram trzecią sesję Rady 

Miejskiej w Opocznie”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował zebranych, iż w związku ze 

zmianami podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w procesie 

wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, sesje Rady 

Miejskiej w Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad Rady 

Miejskiej odbywa się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 W obradach uczestniczy 20 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad. pkt. 2. 

 Przedłożenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że porządek obrad został doręczony 

wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów uchwał jest 

Burmistrz Opoczna. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przedstawienie przez Burmistrza Opoczna Raportu o stanie Gminy Opoczno                          

za 2023 rok.  

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

5. Zapytania i wolne wnioski.  

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyboru Delegata do reprezentowania w Łódzkim Stowarzyszeniu Samorządowym 

"PomagaMY", 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu, 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Wola Załężna),  

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Zbydniów 

stanowiącej własność Gminy Opoczno,   

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024-2040, 
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f) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

g) powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania nad wyborem 

ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie i Wydziału Pracy Sądu Rejonowego                 

w Tomaszowie Mazowieckim na lata 2024-2027, 

h) przyjęcia regulaminu wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie i 

Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w Tomaszowie Mazowieckim na kadencję 

2024-2027, 

i) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie i Wydziału Pracy Sądu 

Rejonowego w Tomaszowie Mazowieckim na lata 2024-2027.  

7. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący zapytał, czy są propozycje do zmiany porządku obrad. Brak głosów.  

Ad. pkt. 3 

Przedstawienie przez Burmistrza Opoczna Raportu o stanie Gminy Opoczno za 

2023 rok. 

Burmistrz Michał Konecki przedstawił prezentację multimedialną (załącznik nr 3 do 

protokołu) dot. Raportu o stanie Gminy Opoczno za 2023r. Ponadto poinformował, iż nad 

przedstawionym raportem o stanie gminy zostanie przeprowadzona debata podczas sesji, na 

której podejmowana będzie uchwała Rady Miejskiej w sprawie udzielenia bądź nieudzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Opoczna.   

 Raport o stanie Gminy Opoczno za 2023r. został udostępniony na stronie internetowej 

miasta Opoczno www.opoczno.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej http://bip.opoczno.pl 

oraz w programie E-sesja.  

Ad. pkt. 4 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – przedstawił sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej za okres od 23 kwietnia 2024r. do dnia 24 maja 2024r., które stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący ogłosił 15 min. przerwę. 

Dyskusja w sprawie sprawozdania Burmistrza z działalności międzysesyjnej zostanie 

przeprowadzona w punkcie „Zapytania i wolne wnioski”.  

Po przerwie. 

 

Ad. pkt. 5 

 Zapytania i wolne wnioski. 

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, iż wpłynął do niego 

wniosek o nietransmitowanie posiedzeń Komisji Rady Miejskiej w Opocznie.  

Przewodniczący otworzył dyskusję w tym temacie. 
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W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radny Tomasz Łuczkowski, radny Tomasz 

Kopera, radna Jolanta Łuczka – Nita. 

Beata Wiktorowicz – radna – poinformowała, iż wniosek który złożyła nie był formalny, a 

jedynie chciała, aby poddać go pod dyskusję. W związku z tym wycofuje swój wniosek.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – w imieniu Burmistrza prosi o wprowadzenie do porządku 

obrad w pkt. 6a Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Łódzkiego. 

Przewodniczący otworzył dyskusję w tym temacie. 

W dyskusji głos zabrała radna Anna Zięba. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku 

obrad jako pkt. 6a Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Łódzkiego. 

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0 , wstrz. – 1 przyjęła wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad jako pkt. 6a Podjęcie 

uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Łódzkiego. 

Głosowanie stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję w punkcie „Sprawozdanie Burmistrza z działalności 

międzysesyjnej” oraz „Zapytania i wolne wnioski”. 

Radny Jakub Biernacki: 

- prosi, aby w kolejnych sprawozdaniach Burmistrza z działalności międzysesyjnej 

uwzględniać informację nt. źródeł finansowania poszczególnych inwestycji; 

- poruszył temat uszkodzenia urządzenia na placu zabaw dla dzieci z niepełnosprawnościami. 

Uważa, że należy zastanowić się nad monitoringiem tej części placu zabaw.  Prosi, aby planując 

budowę kolejnych placów zabaw uwzględnić potrzeby dzieci z niepełnosprawnościami, 

umieszczając chociażby po jednym urządzeniu do zabawy dla tych dzieci; 

- zapytał, czy fontanna na placu Kościuszki osiągnęła już końcowy wygląd i jak finalnie ma 

wyglądać. Uważa, że jej wygląd powinien przypominać poprzednią wersję; 

- zapytał, czy Burmistrz nadal będzie kontynuował program wymiany tzw. „kopciuchów”; 

- po raz kolejny poprosił o udostępnienie radnym projektu wizualizacji oraz krótkiego opisu 

projektu „Targowisko różności”; 

- zapytał na jakim etapie jest organizacja strefy kibica w związku ze zbliżającym się turniejem 

„Euro 2024”; 

- prosi o przeprowadzenie rozmów z właścicielem centrum handlowego przy ul. Piłsudskiego 

w sprawie zainstalowania monitoringu lub wprowadzenie innych rozwiązań w związku  

z organizowaniem nocnych wyścigów samochodowych na tym terenie, co jest uciążliwe dla 

mieszkańców pobliskiego osiedla, a także rozważenie, gdzie takie wyścigi można by 

bezpiecznie organizować na terenie miasta lub gminy. 
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Na pytania radnego odpowiedział Burmistrz Michał Konecki, Dyrektor Wydz. TI Dorota 

Skwierczyńska – Madej, radna Beata Wiktorowicz.  

Radny Andrzej Pacan: 

- zapytał, jakie będą konsekwencje, jeśli realizacja inwestycji „Targowisko różności” nie 

zostanie ukończone na czas. Zapytał jaka jest dotacja i ewentualnie jakie będą straty dla gminy 

w momencie nie wykonania inwestycji. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Szczepaniak: 

- prosi o umieszczenie w okolicach miasteczka rowerowego dwóch ławek oraz koszy na śmieci, 

zainstalowanie monitoringu oraz budowę bezpiecznych zjazdów poprzez wyłożenie kostki; 

- zapytała, na kiedy planowane jest rozpoczęcie inwestycji na terenie dawnych PGR - ów. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki, Dyrektor Wydz. TI Dorota Skwierczyńska – 

Madej.  

Radny Andrzej Rożenek: 

- prosi, aby w kolejnym sprawozdaniu Burmistrza z działalności międzysesyjnej znalazła się 

dokładna informacja dotycząca kwoty, jaką gmina wypłaciła za metr w ramach odszkodowań 

za grunty OZMO (wliczając do tej kwoty wszystkie koszty). 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

Radny Krzysztof Grabski: 

- uważa, że w kolejnych edycjach budżetu obywatelskiego należy zastanowić się nad zmianami 

w regulaminie, które uniemożliwiłyby, aby jeden projekt pochłonął całą kwotę przeznaczoną 

na ten cel. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki, radny Tomasz Łuczkowski. 

Radny Tomasz Łuczkowski: 

- zapytał, od kiedy radny Jan Zięba zostanie powołany na stanowisko Zastępcy Burmistrza; 

- zapytał, jakie były przyczyny odwołania Prezesa PGK Krzysztofa Owczarskiego. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

Radna Jolanta Łuczka – Nita: 

- ponawia swoją prośbę dotyczącą uprzątnięcia ronda im. Ks. Jana Wojtana; 

- prosi o przegląd studzienek kanalizacyjnych; 

- prosi o zainstalowanie dwóch progów zwalniających na ul. Akacjowej ze względu na 

organizowane tam wyścigi samochodowe; 

- prosi o ukończenie modernizacji ul. Głogowej; 

- uważa, że wokół placu zabaw „Odpoczniak” niezbędne są nasadzenia drzew, bądź inny 

sposób zadaszenia tego miejsca; 
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- wspomniała o piśmie kupców z targowiska przy ul. Piotrkowskiej. Uważa, że jest to bardzo 

ważny temat i należy pilnie się nim zająć. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

Radna Barbara Wacławiak: 

- zasugerowała, aby na placu zabaw dla osób z niepełnosprawnościami przy urządzeniach 

umieścić informację o przedziale wagowym bezpiecznym do korzystania z tych urządzeń,  

a także w pobliżu umieścić toi – toi oraz pomyśleć o nasadzeniach drzew wokół placu; 

- prosi o wyczyszczenie studzienki kanalizacyjnej przy bloku nauczycielskim na ul. M.C. 

Skłodowskiej (przy zbiegu z ul. Harcerzy). Podczas opadów deszczu jest tam duża kałuża 

stwarzająca problemy poruszającym się tam pojazdom. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – poinformował o rozkładzie jazdy na stację Opoczno Płd.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wiesław Wołkiewicz: 

- stwierdził, iż istnieje bardzo duże ryzyko niedotrzymania terminów co do inwestycji 

„Targowisko różności” i w związku z tym należy posiłkować się podwykonawcami. Uważa 

również, iż obecnie PGK podjęło się tak dużej liczby inwestycji do realizacji, że nie ma kto 

zadbać o bieżące utrzymanie dróg.  

Do wypowiedzi radnego odniósł się radny Tomasz Łuczkowski. 

Radny Tomasz Kopera: 

- podkreślił, jak ważne jest, aby kontynuować projekt polegający na wymianie przepływu wód 

w zalewie; 

- prosi o podjęcie działań dotyczących przejęcia na własność budynku dworca przy ul. 

Dworcowej; 

- prosi, aby monitorować odtworzenie stanu sprzed zajęcia pasa drogowego.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk: 

- prosi, aby zastanowić się nad tematem, co gmina może zrobić dla mieszkańców, aby instalacje 

fotowoltaiczne nie były wyłącznie atrapą ze względu na brak zdolności przesyłowych oraz jak 

skutecznie przekonać PGE, aby zaczął na terenie gminy inwestować w linię odbioru energii 

elektrycznej wyprodukowanej przez instalacje fotowoltaiczne; 

- poruszył temat rewitalizacji parku w Mroczkowie Gościnnym w części należącej do gminy. 

Uważa, że należy podjąć działania w tym temacie, gdyż część którą zarządza powiat została już 

zrewitalizowana, natomiast część należąca do gminy nadal wymaga zmian; 

- prosi o zainstalowanie progów zwalniających na ul. Kossaka w okolicach Zespołu Szkół 

Powiatowych. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki.  
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Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął punkt i ogłosił 30 min. 

przerwę. 

Po przerwie.  

Ad. pkt. 6 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – poinformował o zmianie publikatora Ustawy o 

samorządzie gminnym w Dzienniku Urzędowym. Zmiana ta weszła w życie w dniu dzisiejszym 

tj. 28 maja 2024r.   

a) wniesienie skargi na rozstrzygniecie nadzorcze; 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 9, przeciw – 0, wstrz. – 7 podjęła uchwałę Nr III/31/2024 

w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

b) wyboru Delegata do reprezentowania w Łódzkim Stowarzyszeniu Samorządowym 

"PomagaMY", 

Dariusz Rzepka – Komendant Straży Miejskiej – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę Nr III/32/2024 

w sprawie wyboru Delegata do reprezentowania w Łódzkim Stowarzyszeniu Samorządowym 

„PomagaMY”.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Łuczkowski, radny Jakub Biernacki, Burmistrz Michał 

Konecki.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

 Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr III/33/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Wola Załężna); 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

 Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr III/34/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Zbydniów 

stanowiącej własność Gminy Opoczno,   

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

 Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr III/35/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

Zbydniów stanowiącej własność Gminy Opoczno. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024-2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Pacan, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak, Dyr. Wydz. 

TI Dorota Skwierczyńska – Madej, Burmistrz Michał Konecki, radny Krzysztof Grabski, radny 

Tomasz Łuczkowski. 

 Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

 Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr III/36/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 

2024-2040. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

g) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak, radna 

Jolanta Łuczka – Nita, Burmistrz Michał Konecki, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny 

Zbigniew Sobczyk, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Szczepaniak, Prezes MPK 

Robert Grzesiński.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

 Rada Miejska głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr III/37/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

h) powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania nad wyborem 

ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie i Wydziału Pracy Sądu Rejonowego                 

w Tomaszowie Mazowieckim na lata 2024-2027, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej.  

Tomasz Rurarz – radny – zgłosił kandydaturę radnego Jana Zięby.  

Przewodniczący zapytał czy są inne kandydatury. Brak głosów.  

Przewodniczący zapytał, czy radny wyraża zgodę. 

Jan Zięba – radny – wyraził zgodę.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatur na Zastępcę  

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.  

Aneta Wdówka – radna – zgłosiła kandydaturę radnego Andrzeja Rożenka. 

Przewodniczący zapytał czy są inne kandydatury. Brak głosów.  

Przewodniczący zapytał, czy radny wyraża zgodę. 

Andrzej Rożenek – radny – wyraził zgodę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatur na członka Komisji 

Skrutacyjnej.  

Jan Zięba – radny - zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Rurarza.  

Przewodniczący zapytał czy są inne kandydatury. Brak głosów.  

Przewodniczący zapytał, czy radny wyraża zgodę. 

Tomasz Rurarz – radny – wyraził zgodę.  

 

Przewodniczący ogłosił 5 min przerwę. 

Po przerwie.  

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania nad wyborem ławników do 

Sądu Rejonowego w Opocznie i Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w Tomaszowie 

Mazowieckim na lata 2024-2027. 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę Nr III/38/2024 

w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania nad wyborem 

ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie i Wydziału Pracy Sądu Rejonowego  

w Tomaszowie Mazowieckim na lata 2024-2027. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Alicja Szczepaniak – Przewodnicząca Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników – 

przedstawiła protokół z zebrania członków.  

i) przyjęcia regulaminu wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie  

i Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w Tomaszowie Mazowieckim na kadencję 

2024-2027, 

 

Jan Zięba – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – przedstawił regulamin.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały  sprawie 

przyjęcia regulaminu wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie  

i Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w Tomaszowie Mazowieckim na kadencję 2024-2027. 
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 Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr III/39/2024 w sprawie przyjęcia regulaminu wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 

Opocznie i Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w Tomaszowie Mazowieckim na kadencję 

2024-2027. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

j) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie i Wydziału Pracy Sądu 

Rejonowego w Tomaszowie Mazowieckim na lata 2024-2027. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytywał listę z nazwiskami radnych. 

Radni po złożeniu podpisu na liście pobierali kartę do głosowania tajnego.  

 

Następnie Komisja przystąpiła do przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu z głosowania. 

 

Jan Zięba – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej w 

sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie oraz do Wydziału Pracy Sądu 

Rejonowego w Tomaszowie Mazowieckim na lata 2024 – 2027 w którym wszyscy zgłoszeni 

kandydaci otrzymali wymaganą ilość głosów. 

Tym samym: 

 Rada Miejska w Opocznie podjęła uchwałę Nr III/40/2024 w sprawie wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie i Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w 

Tomaszowie Mazowieckim na lata 2024-2027. 

Lista z podpisami radnych, potwierdzająca odbiór kart do głosowania, karty do głosowania w 

wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie i Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w 

Tomaszowie Mazowieckim na lata 2024 – 2027 stanowią załącznik nr 14 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Raport z głosowań imiennych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Wszystkie projekty uchwał stanowią załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 7 

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Opocznie Dariusz Kołodziejczyk podziękował 

obecnym za udział i zamknął III sesję Rady Miejskiej IX kadencji wypowiadając stosowną 

formułę: „Zamykam trzecią sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

Godz. rozpoczęcia sesji 10.30, godz. zamknięcia sesji 16.50 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 11 czerwca 2024r. 
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Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

             Dariusz Kołodziejczyk 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska  

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 


